
Et internat med stor energi, fart og fantastisk vejr. 
 
Gennem flere år har der været tradition, for at obstetriske anæstesilæger samles til et internat 
og drøfter stort og småt. Igen i år var alle pladser besat. Og vi var heldige, at også yngre 
kollegaer ville deltage og bidrage. 
Programmet var spækket med gode indlæg og livlige diskussioner. Der har de seneste år været 
kraftig stigning i danske OBAN forskningsprojekter. Ikke bare lokalt men i flotte nationale 
samarbejder. Der blev drøftet tidligere, pågående og fremtidige projekter. Internatet har 
udviklet sig til et fagligt forum, der emmer af ønsket om, at gøre det bedre for patienterne, og 
blive klogere på problemstillingerne.  
Der var også plads til lidt 'gøjl og løjer' og en semi-faglig seance, hvor udfordrende dilemmaer 
indenfor obstetrisk anæstesi på forhånd var blevet sendt til organisationskomiteen. De 
problemstillinger kunne det udpegede 'panelet' så drøfte og forsøge at nå til enighed om en 
fælles anbefaling om/holdning til.  
Et internat er en helt unik måde at dyrke det faglige fællesskab og reflektere over hverdagens 
udfordringer sammen med ligesindede. Man kan ikke undgå at blive fagligt inspireret og få 
mange doblet sin arbejdsglæde. Vi glæder os allerede til næste år.  
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